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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 121 (Alm. del) af 9. januar 
2014 stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V)

Spørgsmål
Vil ministeren oplyse, om regeringen har regnet på, hvor mange offentlige ansatte,
der skal være i 2020 for at opretholde et for regeringen rimeligt serviceniveau i
den offentlige sektor?

Svar
Antallet af offentligt ansatte er udtryk for, hvor meget personale, der er ansat i den 
offentlige sektor, men måler ikke værdien eller kvaliteten af de offentlige ydelser 
set fra et brugerperspektiv, jf. svar på S201 af 11. oktober 2013.

I Konvergensprogram 2013, april 2013, er der plads til en vækst i det offentlige for-
brug på gennemsnitligt ca. 0,6 pct. om året i perioden 2014-2020, hvilket skønnes 
at øge den offentlige beskæftigelse med ca. 9.000 personer under forudsætning af 
en omtrent uændret fordeling af de offentlige forbrugsudgifter mellem løn og køb 
af varer og tjenester.

Antallet af offentligt ansatte afhænger af lokale prioriteringer inden for de over-
ordnede økonomiske rammer. Regeringen arbejder løbende på forbedringer og re-
former bl.a. med henblik på at hæve serviceniveauet indenfor de fastlagte økono-
miske rammer.  
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